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Onderstaand treft U de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in kader van 
artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
 
Wanneer worden de uitvoeringsplannen onder de noemer Mijn Groen Maastricht, zoals afgesproken 
met de wijk De Heeg, voltooid?  
 
Antwoord 1: 
Het was de intentie om deze zomer het plan Mijn Groen Maastricht – De Heeg uitgevoerd te hebben. 
Het nieuwe plantsoen (o.a. heesterbeplanting) is reeds aangebracht maar helaas zijn de gazons nog 
niet gerealiseerd; verder is geconstateerd dat het onderhoud van de nieuwe beplanting op diverse 
plekken achterstallig is. Wij streven er naar de gazons binnen afzienbare tijd te realiseren waarbij de 
factor weer (droogte) een rol speelt. Wij sturen er op het uitvoeringsplan De Heeg zo spoedig 
mogelijk, doch uiterlijk binnen 8 weken te voltooien. 
 
Vraag 2: 

Kunt u aangeven waarom de omvorming van de geïnventariseerde plantsoenen in De Heeg tot 
gazon (nog) niet zijn uitgevoerd?  
 
Antwoord 2: 
De aannemer die het werk heeft opgedragen gekregen ondervindt momenteel ernstige 
capaciteitsproblemen. Daarbij dient vermeld te worden dat er momenteel sprake is van een totale 
personeelsschaarste binnen de groenbranche. 

 
Vraag 3: 
Welke maatregelen gaat u nemen om de ontstane situatie in de wijk De Heeg – met name de 
verloedering door het welig groeiend onkruid- op te lossen. 
 
Antwoord 3: 
Wij hebben de aannemer aangesproken op zijn verantwoordelijkheid en aangegeven dat er 
versnelling moet plaatsvinden. Dat heeft er toe geleid dat de aannemer inmiddels heeft opgeschaald 
en met inzet van een andere hovenier doende is de achterstand zo snel mogelijk in te lopen. Wij 
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verwachten dat dit proces er alsnog toe zal leiden dat de achterstand in de Heeg binnen 8 weken 
ingelopen kan zijn. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
Wethouder Financiën, Vastgoed, Stadsbeheer en Hospitality, 
 
  
 
 
 
 
John Aarts 
 
 


